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Emrah Tagi ERTUĞRUL:  Öncelikle IDE Projemize hoş 
geldiniz. Kısaca kendinizi tanıtır mısınız ? 

Hasan ÇULHACI: ismim Hasan ÇULHACI, SDÜ Biyoloji 3. 
sınıf öğrencisiyim. Doğa eğitimine Isparta’dan katılıyorum. 

ETE : IDE projesinden nasıl haberiniz oldu? 

HÇ : Bir hocamın bana önermesiyle katılmaya karar verdim.  

ETE : IDE Projesine başvururken beklentilerin nelerdi. 

HÇ : Botanik derslerini çok seviyorum ve gelecekte de botanik 
üzerine çalışma yapmak istiyorum. Bu eğitime daha farklı bitki 
türlerini görebilmek için katıldım. Eğitimde yaban hayvanları, 
göller, bitkiler ve korunan alanlar hakkında bilgi sahibi oldum. 

ETE : Isparta’da bulunan korunan alanları daha önce gezme 
fırsatın oldu mu? 

HÇ : Daha önce sadece Kovada Milli Parkına Biyoloji bölümü 
1. sınıfta sınıf gezisiyle gitme imkanım olmuştu. 

ETE : Bu IDE Projesi sonrasında Isparta’ya olan bakış açın 
değişti mi? 

HÇ : Evet değişti. Artık sürekli gezmeyi düşünüyorum ve bazı 
hocalarımla belirli planlarım var onları da gerçekleştirmeyi 
düşünüyorum. 

ETE : Bu gibi doğa eğitim projelerinin artmasının ya da 
devamlılığının doğaya olan katkısının ne olacağını 
düşünüyorsun. 

HÇ : İnsanlarda doğa bilincinin oluşması hakkında büyük yere 
sahip olacağını düşünüyorum. Bu gibi eğitimlerle insanların 
doğaya olan bakış açılarının değişeceğini düşünüyorum. 

ETE : IDE Projesini arkadaşlarına tavsiye edecek misin? 

HÇ : Elbette, ilk başladığım günden itibaren tavsiye ediyorum. 

ETE : Projemiz kapsamında yapabileceğiniz eleştiriler ya da 
öneriler var mı? 

HÇ : Çadır kamplarının kalma sürelerini biraz daha uzun 
tutarsak, doğanın sesini dinlemek, doğayla iç içe yaşamak 
daha güzel olacağını düşünüyorum. Proje ekibine teşekkür 
ederim. 

 


